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LOS ANGELES, CALIFORNIA, THURSDAY, AUGUST 19, 1971
10:14 A .M,
c——-—-o.-—-

THE COURT: The case of People versus Manson,

The record will show that the jurors are all present

Good morning, ladies and gentlemen,

(Murmurs of "Good morning® from the members of the

jurY.)
THE COURT: And that Mr. Kanarek is present with the

defendant; Mr, Manzella for the People,

Mr, Kanarek, you may proceed,

MAGDALBNE VELMA SHEA,
having been previously duly sworn, resumed the stand and

testified further as foliows:

CROSS—-EXAMINATION (CONTINULED)

BY MR, KANAREK:

0 Good morning, Miss Shea,
A Good morning.
o} Miss Shea, did you state to any law enforcement

officers that Mr, Shea had been attacked?

A Yes,
Q Would you tell us what you stated concerning

Mr, Shea being attacked by ~- by bikies or bikers?

A Yos,
Q Would you tell us about that?
A e told me that he used to wear some cowboy boots,

CieloDrive.cOmARCHIVES
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LT e ap

fancy; and he had bought them, And some bikies wanted him to
take them off, and they attacked him, and they busted his eye
opan.,

Q Were his injuries -~ did he have injuries other
than the eye, according to what he told you?

A I doii"t remember, But I kXnow he has a scar -~ he
has a scar over the left eye showing the results from the
attack, '

t] Did yeou state to law enforcement personnel that,

| prior to meeting Mr, Shea, he had been attacked in the street

by a person or pérsons he described as, quote, "bikies,” end
guote, at which time he had been struck in the face, which
caused hin to enter Sawtelle Hospital for a possible skull

Lk

fractu;ek

. “'a. No, I didn't state that to the officers.
.2 You didn't mention about a skull fracture?
zi.; ; Not “that, ‘,(’t;an rec:alli,

MR, LANAREK: Well, your Honoy, may I approach the
witness vith this report which purportedly she made?

THE-COURT* _ You have -~ no, read hexr the paxts that you
believe purport to ;e her statement

MR, KANAREK: Right. But it's possible that, by reading
the -~ the material before and after --

THE COURT:; Well, just -

MR, KBNAREK: ~— it may refresh her recollection.

I am reading from a precise point, and I would like

to attempt to refreshthis lady's recollection by letting her

read »-
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THE COURT: Let me see what you intend to show her,

MR, KANAREK: Certainly, your Honor,

(Wi:ereupon, Mr, Kanarek approached the bench,
handed a document to the Court, at which time the Court and
Mr, Kanarek engaged in a discussion which was not reported,)

THE COURT: Counsel has shown the Court a missing persons
report,

And you wish £o show her the raeport, in order to
refresh her recollection?

MR, KANAREK: To attempt to, Parhaps by reading what ~-~
all of what she's stated to the law enforcement people, it
may refresh her recollection,

THE COURT: 1In respact to what point?

MR, KANARER: In respect to the point about the skull
fracture which the lady now says --

THE COURT: All right, You may show her. You may show
her what you now have in your hand,

MR, KANAREK: Thank you,

(4] BY MR, KANARER: Mrs, Shea, feel free to raad
over thia raport,

THE COURT: Don't read the whole report, Mrs, Shea,

It consiats of two ox three pages,
Point out to her the part that you wish her to

reaq, and that you have referxed to, and akout which you thisk

‘this ﬁa& refresh her memory.

MR, KANAREK: I am referring to page -- to the third

" "paragraph on Page 2 Of this xeport, which is headed -

065-29544-2010-400, '

A CieloDrive.comARCHIVES
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would you read the paragraph before that

.T@ai&grqph-and‘éhﬁﬂfoﬁ:tﬁ’paragraph?

THE COURY: . You needn't 4o that, Mrs, Shea, The Court

_has read that, and there's only one sentence that vefers to a

skull fracﬁu;g, v
o Point ;utféo hexr tihe sentence thatts involved,

Q UY MR, KANARER: Yes, There's the sentenics
(indicating), but perhaps your recollection can be refreéshed
by reading &1l of that (indicating),

THE COURT: Well, her xecollection need not -- you
maven't shown a proper background, that there's a need for
refreshmant of recollection,

MR, KANAREK: ©Glhe states she doesn't remeaber Qbout tie
skull fracture.

THE COURT: All right, The Court is permitting you to
allow her to refer to that,

Have you read that now, Mrs, Shea?

THL WITHRESS: Yes.

THE COURT:; What is your next guestion?

MR, KANAREK: My nexbt guestion is;

& Does that refresh your recollection, Mrs, Shea,
concerning your conveérsing with law enforgement officers, to
the effect that Mr. Sheé received a poagible skull fracture
in this altercation, before you met him?

A Yes,

CieloDrive.comARCHIVES




1w .

11

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

27

28 .

5788

Q Now, did Mr. Shea tell you ‘what the reason was for
the attack upon him when he recelved a pogsible skull fracture |

and the eye injury that you have told us about?

MR. MANZELLA: Objection, your Honor, on two grounds.
No. 1, it is vague and ambiguous as to what Mr.

- Kanarek means by a possible gkull fracture and, secondly, it
~ 1s mot relevant. |

MR. RANAREK: It is relevant on his state of mind ag

| to somebody trying to kill him, your Honor.

THE COURT: It is ~- the objection is sustairsied on other

grounda., It ig asked énd answered or it's been amswered.

YR. RANAREK: I -- well -

THE COURT: Was this the altercation you itold ug about
with the boots?

THE WIINESS: Yes.

THE COURT: Go ahead. Go ahead with something else,

BY MR. KANAREK:

Q Now, when ~-- the last time you saw Mr. Shem on
that August 16th, Mx's. Shea, on that date Mx. Shea still had

those hoots?

A Yes.

I
1 A

Q That “*}t}dj those bootg were the subjeet matter

of the a'tf:aél; he told you about prior to the time that he had

, pight? .
m&t ymiz"'flght- : ‘. 1 . . »,.;:-' .;f:‘\ %‘ ]

' AL ey, V. e . :
I J . L v

B i PR Vo4 e . . *

Af Yes. R R T I ) N v

H

THE COURT: What was the word-you used, "bikies,”

"Bikies had attacked him™ - . .

THE WLTNESS: ,:J.'gs'.'_.
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THE COURT: What did you mesn by that?
THE WITNESS: Well, he meant by that a group of motor-

cycles. That's what he calied them; "bikies."

) BY MR. RANAREK: And, Mrs. Shea, directing your
attention to Mr, Danny DeCarlo. Do you know him?

A No, I don’t.

Q Have you ever heard the -- Mr. S_'hea’usé or speak
and discugs the name "Danny DeCarlo?

A No, never with me.

] But you have héard the name elsewhere, is that

correct?
A In court.
Q About Dammy DeCarlo?
A In court.
Q In court.

And directing your attention =~
Your Honox, are the guns available?
THE COURT: No, all of the exhibits are in another
department this morning.
Q BY MR. KANAREK ;’Well, T'11 ~-= in oxder to
expedite it,; you ?:'emmberthe guns that tje.l are spesking of
here, Mrs. Shea? . . .. I

. £
LA |

A  Yes. R
THE COURT: 52-A and By was it} .
MR, MANZELLA: I belleve it éird 53-A and B.
THE CQURT: 7Yes, gentlemen. -, -
Was that -- you were referriﬁg. ‘t‘:o\ 53-A and B,

| Mr. Kanarek?

" CieloDrive.comARCHIVES
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.out of the pawnshop?

'8, fact not in evidence.

MR.KANARER: Yes, your Honor.

THE COURT: Yes, the pistols.

MR. KANAREK: ~Yes, your Hopor.

THE COURT; Go ahead.

Q BY MR. KANAREK: Yes, your Honor.

THE COURT: Go ahead.

Q BY MR. KANAREK: Now, Mrs. Shea, did Danny DeCarlo,
a biker, a person that you know to be a biker, take those guns

A 1 don't know.

MR. MANZELLA: Objection, your Honor, that assumes &
fact not in evidence.

MR. KANAREK: I'm asking.

THE COURT: Sustained.

Q BY MR. KANAREK: To your knowledge, Mrs. Shea, did.
Danny DeCarlo, a person whom you know to be a biker, in fact |
take tﬁose guns out of the pawnshop after the last time you
had seen Shorty Shea? |

MR, MANZELLA; Obj-ectio:i-, your Honor. Again, it assumes |

THE COURT: 7The objection is sustained,

Q BY MR, KANAREK:; Mrs. Shes, did you come to the
police in connectlon with this missing person’s report after
you had ¥ead and heard in the news media concerning -=- matters |
concerning Mr. Shea? ‘

MR. MANZELIA: Your Ifiapo;., I'm going to object to that
on the grounds it is \_ragt.jiej and ambiguous.

MR. KANAREK;.' f]‘itlF sfx;:ws the motive and ==

N ‘ ,

N - o 4" . o
- b e s
o Yo Sy . Lt

. EE

O Lone - = - —

[ g_u R ] . ;“5: L
i ’ . i

L ERL S i
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THE COURT: Sustained. You wmay rephrase 1t.
1) BY MR, KANAREK: Did you state to law enforcement

people that because of what you had read and heard in the news
media, you wexe making this report?

A, I read about & Shorty Shea which was my husband --
my husband went by the name of Shorty Shea. That's when I
made a missing report., I heard that thing.on the news about
Shorty Shea. I read it in the Times,

Q Well, don't you consider the Times to be a news
wmedia source?

MR, MANZELLA: Objection, your Honor, that's argumentative

THE COURT: Sustained,

Q BY MR, KANAREK: Did you ~- but it was the
Los Angeles Times?

A Yes, it was.

Q And did you make this report, Mrs, Shea, on
December 12, 1969, your initial missing persons report?

THE COURT: This is the one you referred to by number?

: MR-': mAREK: YES.

++ - THE WITNLSS: It could have been in Décember.

Q BY MR, RANARKEK:; December of '69?
B, + When I .xead the paper,
" MR, KANAREK: 'Thani you, Mrs,., Shea,

THE, COURT: . Anything further?
vy T ’

LY

L

- People?’
- MR. MANZELLA: ,Oh, yes., Thank you, your Honox.

REDIRECT EXAMINATION

BY MR, MANZELLA:

CieloDrive.coOmARCHIVES
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R Mrs. Shea, you testified that you have been
convicted of a felony, armed robbery. ‘

Whien were you convicted of that felony?

A When I was 18 years old,

Q What year was that, do you recall?

A '61 or '62,

0. Now, you testified with regard to the foot lockers,

the two foot lockers that are here in court, that is People's
65~F and 65-G, with regard to a tray or trays.
. Would you tell us what you meant by that?
A It was two trays. It was a tray in each foot
locker, They was about -~ weli, theywss about that deep

(indicating).]

.4 Babout three inches deep?
-{fA" And about ~- 88 long as the foot lockers, yes.
B T -
Q And they covered the whole foot locker?
Ay TXes, .
S v ey oo e .
o, And each foot locker had one tray in it?
‘A, -Yes, it did,
‘- - Are those trays in the foot lockers, were those

tg&gsf?n the ioétil?égers when you saw them yesterday?
a, No,
Q Mrs. Shea, in one or a few of the guestions
Mr, Manson's attorney asked you, he referred iothe Warwick
Hotel,
Is the Warwick Hotel another hotel you stayed at
or should that reference have been to the Wilcox Hotel?

A Should‘have been the Wilcox Hotel.

CieloDrive.comARCHIVES
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Q All right, Now, the fight over Donald's boots that
Donald told you about, did that occur before you met Donald?
- B. No, His drinking --

Q. The fight over the boots, whera you said somebody
cut his eye open -~

A - Over the boots, yes, Thatvoccurrgd before I met him|
and he told me about it,

0. Now, did you ever know anyone, Mrs,., Shea, who
lived at 8350 Collegio, C-o-l-l~e-g-i-o0, Drive in Los Angeles?

A Not.that I can recall,

Q Now, you testified with regard to cexrtain phone
calls that you made to Mrs. Babcock,

When was the first day —- the first time that you

called the Babcocks?

A August 27,

Q And where did you get the telephone number for the
Babcocks?

A From the letter that Donald had left me,

") That's the letter that you told us about befo;e?

A Yes. And I can't find,

Q Now, when you called the Babcocks on August 27,

who did you talk to?

. A Sharon Babcocks,
L Q And is that Jim Babcock's wife?

. A Yes,

CieloDrive.cOmARCHIVES
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Q And when you called -~ after you called and
talked to Sharon Babcock, did you make a ~-~ another telephone

call to some place else?

A Yes, . I called the Spahn's Ranch,

Q And where did you get the number for the Spahn's
Ranch?

A, From Sharon Babcocks,

Q Now, when -~ strike that.

Did you call Spahn Ranch on the same day that you
calléd Mrs, Babcock?
A Yes, I did.

Q And when you called Spabn Ranch, did anyone answer?
A, A lady.

Q Did you recogniéa the voice?

A No, I didn't.

R Did you have a conversation with the lady who

answered the phone?

A, Yes, I asked to speak to Shorty Shea, and she
told me that he wasn't theré right now, but to call back
later, and he would be there,

So I told her I would call back,
MR, KANAREK: Well, your Honor, this is all hearsay,
your Honor, and ~-
| THE COURT: All right. The objection is sustained,
Q ; BY MR, MANZELLA: All right. Did you make a
, Becond phone call to Spahn Ranch?
| A Yes, I 4id,

5 . t, - et
Co End‘yhenfdidtyou'make the second phone call?

Bk

RPN CieloDrive.comARCHIVES
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A The next day.

0 and did someone answer the telephone?

A 3 female,

Q. Did you recognize that voice?

A No, I didn‘t,

Q And at that time, did you have a conversation with
the female who answered the phone?

a, I was told that Don had left, going to San Francisco| -~

MR, KANAREK: Your Honor, that's hearsay.

THE COURT: <The answer thus far is stricken,

You may answer yes or no, as to whether or not

you had a conversation with the female at Spahn Ranch.

THE WITNESS: Yes,

MR, MANZELLA: May we approach the bench at this time,
your Honor?

THE COURT: Yes; you may,

{(Whereupon, the following proceedings were
had at the bench among Court and counsel, outside the
hearing of the juxy:)

MR, MANZELLA: Your Hohoxr, Mr. Kanarek has brought out
that she éid not make a missing persons report until November

or.Qéqember of 1969,

+ 1

e What I am attempting to show, through this re-
direct examlnatlon, 'is hér motivation in not making a missing
person's report until then in that she thought Shea was in
San Francisco:‘ -

The coh#ersation she had the second time she

called thé ranch; the fémale who answered the phone told her

CieloDrive.comARCHIVES
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that Shea had gone to San Francisco,

THE COURT: And you wisﬂ it to be admissible --

MR, MANZELLA: As to her motivation,

THE COURT: -~ to show her motivation, if it does show
it?

MR, MANZELLA: Right, In not filing a missing person's
report until --

THE COURT: Will -

MR, MANZELLA: =~- November or December,

THE COURT: Will you also be able to establish that she
believed that, and thus acted upon it? Or leave us to
speculate that?

MR, MANZELLA: ©No, she will testify to that,

MR, KANAREK: May I respond, your Honor?

THE COURT: Yas,

MR, KANAREK: First =~-

THE ,COURT: We don't know who it is, who answered, but
oz

it — |

* L
o

. 'MR. KANAREK: First, there are —=
| THE COURD: o~ it does show -~ it does give ssme reason
for thé motivation i- -
MR KANAREK. nght but ——
THE COURE« ¥— without it being admitted as to the truth
MR. MANZELLA~ It's not hearsay, because it's not being
admitted for the truth of the matter, '
MR, KANAREK: But your Honor, Mr, Witkin makesg the
point about how you lay a foundation for a phone call, and

assuming, arguendo, that it is not -- just for the moment,

CieloDrive.cCOmMARCHIVES
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that it's not hearsay, it's still -~ it still deprives the
defendant of the right to effecpive counsel under the Sixth
Amendment, in that if you don't know who the people are, there
isn't the foundation, so that we can get those people in here,

‘ Then, on balance, the Court must eliminate that
evidence, because of the constitutional guarantee to a fair
trial, And this is -- this is -- this opens the door for ail
kinds of ~~- of impropexr activity, shall we say -~ gquote,
unguote -~ as far as the witness is concerned, to allow them
to say it's an unknown person -—- an unknown pexson on the
other end,

And it's -~ it's irrelevant; it's immaterial, and

i

it deprives the defendant of a fair trial.

CieloDrive.COMARCHIVES




2a~1

<y,

[

10
1
12

13

14

16

17

18 |

19

20

21

22

23

24

25

26 -

27

28

5798

THE COURT: The Court believes it's admigsible for that

| purpose; foxr the limited purpose for which the People wish to
introduce it.

i qpen cou:t, within the hearing of the jury:)
a .
about the secand telephone call ;D:td you have a conversation
with the female who anwergd the ta:l;ephone?

A

Q

A
"me that he wasn't there; that he had left, going to San»
{ Franclsco.

5 THE COURT: That statement by the person, the female,
the unknown female, over the telephone is admitted mot to
prove the truth of the sgtatement, but is admitted to establish,
if it does in any way, the state of mind of Mrs. Shes, in |

response to thatstatement.

not to prove -- it's not admitted to prove the truth of the

statement.

Q

telephone call to the Spahn Ranch?

A

Q
A
q

The court would overrule the objection.

(Whereugon the followlng proceedings wete had

BY ER. MANZELIA Mrs. Shea, we are talking new

Y

Yeg. !!- " l. . - . i r
And would you jfell ‘1‘5‘ what -the conversation was?
I asked i:o apeak to Donald, and the female told

In other words, ladies and gentlemen, it's aduitted

BY MR..MANZELLA: Mrs. Shed, did you make a third

Yes. .

And vhen did you make th;at telephone ¢all?
Seﬁtember; sometime jin September.

Can you tell ué; whether it was near the beginning

CieloDrive.cOmMARCHIVES
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of Septenber -~
A The end.
Q -- or the end 'oﬁ éeptember?
I'm sorry. ,-I d'idn t hear that.
The end ‘.
Q -And &id someone answer the tglephoﬂe whert you
called the Spahn Ranéh near the end of Septem'ber’?
Yes. i [ L
And was 1t a wale or & fen%éié?
It was & fefmale. S v :
And did you recognlze the voice?
No, I didn't.
And did you have another conversation with this

£ > O > O b

female with regard to -~ gtrike that.
Did you have a conversation with this female with
regard to Donald Shea? |
A Yes. )
Q All right. Would you tell us what that conversa~ .

MR. KANAREK: The same objections enunciated at the

MR. MANZELIA: 1It's being offered for the same purpose.

THE COURT: The same ruling.

THE WITNESS: I asked to speak to Domald, and I wds
told the same thing, that he was in San Francisco.

THE COURT: Agein, ladieés and gentlemen, that statement
is admitted by the Court, but :Lt 1s not admitted to establish
the truth of the statement.

CieloDrive.cOmARCHIVES
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2a~3 . Q BY MR. MANZELLA: Now, do you recall when It was
. 2 | thet you first made the missing personsd. repoxt? |
s | A 1t was in November or December; I 'm not sure.
. Q ALl right. Of 1969; is that wight?
» . A 0f 1969.
p Q Why did you walt un€il November or December, 1969

w,

; | to make the missing person's report?

8 A Becauge I didn't think that he was missing. I

o | didn't know that any -= I. gust thought that he was out there,
w | and == some place' but gvantually, he would get in touch with

n | me, L, " .
12 Q Did tha.t\ o »did y9ur feelizigs hwe; anything to do
13 | with the teiephone cal’lé"to Spahn Ranch'? SRR

i % | A Yes, L , e

®. 5 o ALl right. And-vhat was your state of mind in

16 | that regard? e U by
17 | A I wanted to see him, and I wanted to talk to him.
18 ] Well, I mean with regard to the whereabouts of
v | Dénald? What was your state of mind, after calling the Spailm
20 | Ranch? | |
2 | A I didn't think that he was in San Franclsco, =-
22 ) All wight.
w | A -« put I didn't know exactly where he was.
# | I thought that maybe he might have been out in

%5 | the Valley some place, and I kept trying to locate him through
2 | the Babcocks.
21 Q All right.

. 28 A

L)

Because he told me -~ he hadn't told them that he
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- in the phone call each time are stricken, ladies and gentle-

wag leaving, and he had promiged me faithfully, in the letter,

that 1f he left and went any place, he would get in touch with |

them, for them to let me khow where he wis.
And he hadn’t told them.

m. MANZELLA: All right. Thank you.

THE, COURT: The statements of the person who responded

men. They're stricken. You are to treat that gtatement as
if it had never been uttered, or those statements as if ’they
had never been uttered.

MR, MANZELIA: ALl right. Your Honor, I have =~ the
only thing I had left was with reference to the exhibits,

your Honor,

CieloDrive.cOmMARCHIVES



5802

2b-1 THE COURT: And we don't have the exhibits here, and
. probably won't have them until 11:00 o'clock.

Is it agreeable with counsel that we simply
allow Mrs., Shea to get down from the stand now and call her
> back latex?

. RANAREK: Well, ves. We doan't wish to inconvenience
Mrg. Shea.

THE CQURT: Any further recrogs?

MR. KANAREK: No, your Homox.

MR. MANZELLA: Your Honor, I might be able to ask her
the question based on her previous examination of the exhibit. |
- THE CODRT: Vety well. Go ahedd.

15 Q BY MR, MANZELIA: All vight. Mrs. Shea, I want
w | to direct your attention to the contents of one of the two |

I

10

1i

. " footlockers that you examined yesterday, either People’s 65-F
© | or 65-G; I don't remember which footlocker it was.

17 ! You stated that there were =~ you had geen books,
1 | you had identified books in one of the photographs of the

19 contents of the footlockers.

20 ' Do you recall that?

a | A Yes. '

2 . Q And do you recall the type of book that you
23 identi‘fied in the photograph’?

2% A@ A That was. an astrolcgy .gook‘book and there was

% | sanothetr one in i:here that -= At Wasr; 't in those, but it was

¥ 26 an album of 69 -~ o
21 Q Let me inte:,:ruﬂ.t’; ;Wéé«’ this an astrology cookbook
. 28 in one of the photqgr&phg that you Jdentified?
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A Yes.

Q Had you examined the contents of the. footlocker
on a previcus occaslon in court?

A In couzxt,

[} And had you seen the -- that cookbook in one of
those two footlockers on the previous occasion in couxt?

A Yes.

MR, MANZELLA: A1l right. Thank you, Mis. Shea.

THE COURT: Anything furthex?

MR. KANAREK: No. Thank you, Mrs. Shea.

THE COURT: All right,

| Mrs. Shea, you may -~

MR, KANAREK: May I just ask this?

RECROSS -EXAMINATION
BY MR, KANAREK:

Q All that you know, as Ffar as the placement of those
items, books, clothing and so forth is what the police showed
you; right?

You 1ooked at what the police showed you and saw
vhat was given to yau j:o look aty right?

A I ! don T understandl

Q Well, we' are talking a’bpui: the f?otlockers and
the gultcase and the :Ltems in each Of those.

You looked at them, b;u: when; they were presgented
to you, whatever was in each of thOSe ccntainers was already

‘f? A SN SR
- A ko

there.

A (No response.)
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THE COURT: Do you understand the question?
I'm not sure the question is clear.

Q BY MR, KANAREK: At a certain time, you went £o -~

THE COURT: Did you have anything to do with the
placement of the various drticles in the various footlocker_s
or gultcages?

THE WITNESS: No.

Q BY MR. KANAREK: They were just shown to you by
police officers, and you looked at them; right?

A I know my hugband’s clothes.

Q Could you just answer that question for us, please,
Mts. Shea?

' You were shown certain itemg ~~

THE COURT: I think that's been established.

Q BY MR, KANAREK: =~ by police offlcers; i1s that
correct?

!

A No, I picked up -- picked the clothes up out of
the footlocker and separated them.

Q But the footlocker and its contents were presented
| to you by police officers?

A In court, yes.

Q Right?

A Yes.

MR. KANAREK: Right. Thank you.

THE COURT: Thank you, Mrs. Shea. You may step down,
You may be excused, :

T
You may stay o §o as you wish.
. oy,
‘Cari w& proceed now, Or =~
IR
. ’,ﬁ;.‘\ I T LN

< «, r :"4 'ﬂ "‘f ~' : ‘:: 1’:‘1 E Pt ‘, - L.
| CieloDrive.com ARCHIVES
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-
-

<uf e a
¢ & -

MR. 1~IANZ.EIJI.£§L;;,s Eifm;r Hopo:f:a‘ if the exhibits are going to
be brought over agdut‘llzdo‘biéiock, I would like to ask Mrs.
Shea just to wdit for about another. half hour, to gee if ==

' THE COURT: A1l right. Then the Court will ask you to
wait, Mrs. Shea. Presumably, we'll have the remainder of the
exhibits at 11:00 o'clock. ,

Can you proceed now with another witness?
MR. MANZELIA: Yes, your Honox.

The People call Mrs. Sharon Babeock.
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THE CLERK:; Would you raise your right hand, please?
You do solemnly swear that the testimony you may
give in the cause now' pending before this court shall be the

trath, the whole truth and nothing but the truth, so help you
God?

THE WITNESS: I do. [  © ' .

SHARON BABCOCK,

: called as & witness by and on behalf of the People, having

been fiist duly m-zom, vas examined and testified as followsa:
THE CLERK; Pleage take the stand and be seated.
Pleage state and gpell your full name.
THE WITNESS: Sharon Babcock; B-a=b-c=0-c~k.

DIRECT EXAMINATION
BY MR. MANZELIA: ‘
Mrs. Babcock, are you married?
Yes, I am.
And what 1s your husband's name?
Jim Babcock.

o 0 & P O

Did you know a man by the name of Donald Shea? .
A Yes, I did.
MR. KANAREK: Well, I == I object to the word "did,”
your Honor, and ask that that be stricken.
THE COURT: All right. 3Sustained.
Q BY MR. MANZELLA: Have you known a man by the

.. name of Donald Shea?

A YES;-
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Q And -~
THE COURT: The first answer -= 1'm sorry. I didn't

rule on the motion properly.

The moi;im to strike that first answer 1lg granted, |
and the aecpnd answer nzay remain in.

&

: noay
. N '4 N L
’GO aheadwb ii-* . ,‘.‘ . :’1,‘ 4 f;; L f"‘
4 * ]

Q BY MR. MANZELLA A.ll 's:ight. Now, you knew
Donald Shea, is that cor::ect? }
A Yes.

Q Directing '3;5&1*« attention t.?o the month of August:
of 1969, sometime during that month did you receive a
telephone call from Magﬁalene Shea?

A Yes. ‘

. KANAREK: We will object on the grounds of founda=~
tion, your Honor, unless there's a showing that this lady
knows the volce of Magdalene,

I agk that that last answer -~

MR. MANZELLA: All right. I'Ll withdraw that last
question.

Q Mrs. Babcock, did you know Magdalene Shea, the
previous witness in this case?

A Yes.

Q And had she visited at your home with Donald?

A Yes.

Q As of July and August of 1969, how many children
did you have?

A We had one.
Q Wasg that a boy or a girl?

CieloDrive.cOmARCHIVES
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_ the telephone call‘é f:_, ', ~

heard from him, because they had an arrangement -- -he would
ahold of him.
during that telephone call?,

" there, and I told ber the snswer the people had told me, and

- gave her the number out there.

A Girl. ‘

§ - About how old was the girl?

A She was two.

9 - Two years old?

A (Indicating affirmatively.)

Q Now, were you familiay with Meg. Shea's voice?
A Yes.

Q And sometime in August of 1969, did you receive a
telephone call firom hex? ﬁr |

A Yes. 3

Q - Do you recall the date in August that you received

A It was Adgust 27, - |

Q And what was the pubject of conversation that you
had with Mrs. Shea? o ’

A She wondexed if we.had hédard ffom Don,

Q Now, did you give her any information, during that
telephone call? -

A | No. She said she knew he was out there; andlhadn |

leave & phone number with her -~ with us, so she could get
Q ALl right. Now, did you give her some information

A T == I had called out there to gee Lf he wag out

Q So you gave her the telephone numbexr of Spabn Ranchj

CieloDrive.cOmMARCHIVES
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is that correct?.

A Yes, 1 did.

Q And had Mr. Shea given you the t:élephone number
off ~=-

A No.
-~ Spahn Ranch? _
And had Mx, Shea told you Where he was golng to be?'
Yes.
And he told you he was poing to be at Spahn Rarnch?
Yes.
Now, did you call Spahn Ranch yourself, with
regard to locating Donald Shea?

A Yeg, I did.

Q And gpproximately how many times did you call

S O

Spahn Ranch?
A I ecalled three times. i
Now, when was the first time that you called?

Q .

A I called August 27th.

] And did someone answer the telephone?
A Yeg, a female.

Q And did you have a conversation with this female
with regard to the Where:;bpﬁts of Donald Shea? =
A Yeah. 1
KANAREK‘ ‘flell youy Honor, I'll object to that on
the grmmds of hearsay, eqnclusion, irrelevant and immaterial;

l"—* *é
. .

this person -~
THE COURT: The answer's gkricken. The objection is

g B.tained »
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Q@ BY MR. MANZELLA: Did you make that phone call
in an attempt to locate Donald Shea?
MR. KANAREK: That's irrelevant and immaterial, your

R

Honor. A
. MR, MANZEI.LA. May we approach the bench; youx Honor?

THE: COURT: Yes; you may,
U AR PR

- . £ 3
TR XS S TYRL N T
:4 }»4" " "] ,\.-‘-_I - f'-n‘ -
it P .
X . oy
i s Y i %
LI []
s
L] ;o "n' i
xi {
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(Whereupon the following proceedings were had

at the bench among Court and counsel, outslde the

hearing of the jury:)

MR. MANZELLA: The ?éogle' 's position, your Honor; 1s
that since Mr. Shea, his body has not been recovered, we have
to use circumstantial evidence to show that none of his
£riends, relat:.,veb or business asgsociateg, if any, have had
any coritact mth him since a ceri:a:!.n period of time.

v Ou?: aileggtior; i.s between Augnst 16th and Septembe:‘»‘
1st of 1969. Aad I think it's pa‘.r:t of our proof to show
thgt these people -~ friepds § *relati?es and business
acquaintences ~- have attemp}:ed !:o locate him, and have been
unable to locate him: 7 © .

And thig is what the questioning of this witness
is designed to elicit.

THE GOURT: Do you purport to be able to show that she

-r.\,

made some reference to trying to locate him?

MR, MANZELIA: That's right.

MR. KANAREK: Your Honor, that is prejudicial. It has
no probative value whatsoever. It's irrelevant and immaterial
There can be someone who can come up and =<' from Skid Row,
and gtart looking fox Shorty Shea, -«

. MR. MANZELIA: Well, this witness =-

MR. KANAREK: =~ or can come in ~~ Someone who knows
him could go around and, quote, make evidence, close quote.
This 1s absolutely prejudicisl to Mr. Manson,l to attempt this
-= this kind of method to conviet someone of murder,

MR, MANZELILA: The validity of my position is shown by
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Mr. Kanarek's argument; and that is that this ig not =
person from Skid Row; this ig & friend of Mr. Shea's, who has
nade an attempt to 1ccate.fh:i_;m;

THE COURT And!yqu" wish to offer the conversation -=

MR, MANZELLA: - Nc{a,"not the conversation.

‘THE, ca;n:_c':‘ ~- at thig time? .

MR. MANZELIA: & No, not the. con\Tersationj. . But that she
was unable to locate Mr. Shea as a rgsult of the phone call.

. KANAREK: That is absolutelj without any relevance
or materiality, your Hono:c Any moze than Mr. Whiteley =~ 1if
they can put in that kind of evidence, they can hire a
battery of police officers to call up various places in
Billings, Montana, or Farxgo, North Dakota, and then dttempt
to put in evidence that they called up various places and
nothing happened. |

MR. MANZELLA: Again, we == ,
MR, KANAREK: This is absolutely =~ absolutely -- the
fact that this woman =~ there's mo showing that this womdn

had any kind of a day-by-day relatlonship with Mr. Shea.

There!s nothing except that they were just
casual friends. Now, to attempt to use that to put on -~
to convict someone of first degree murder is reprehensgible,
your Honor, and it hds nothing but prejudicial value in the
eyes of a lay jury. ‘

MR, MANZELIA: The People -~
THE COURT: The Court would permit it.
MR. MANZELIA: All right.

CieloDrive.comARCHIVES
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3.1 L (Whereupon, the following proceedings were had in
‘ . 2 open court within the presence and hearing of the jury:)
3 BY MR, MANZELLA:
4 ; @ . Mrs, Babcock, is the result -~ strike that.
5 S ‘o bid you halve a conversation with the female who
- 65 ;an‘swered the telephone the first time yom callé.d Epahn Ranch?
'7."‘,_ oA Yes‘,« . |
g 1o Q. " A$ a pebult of that conversation the first time,

o | | were fyou Successful in locating Donald Shea?

Yol

0 f Y " No.
1 Q@ . rWhen was the second time -- strike that.
12 Did you call collect or did you call direct when you

I8 | called Spahn Ranch on August 7th?

_ 1 A The first time was direct.
.‘ 5 Q Was that call billed to you as a phone call?
6 A Yes. ,
7 Q And did you bring a -~ your telephone\ bill for

18 that month here to court today?

1 A Yes,

20 0 And is that call shown on that telephone bill?

2 A Yes,

2 ) Would you show us or point out to us the number thay

3 appears on the original of your telephone bill that shows the

M number that you called?

% A It is 341-9026,

Is that number shown on the original?
27

Q
. A Yes,
=1 0. Did you also bring a copy in to the witness stand

CieloDrive.cOmARCHIVES
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\ 1 ;with you, a copy of your telephone bili?
. ‘-'2; ‘ Ao Yes-

; $ 4.7 -0 And is that ¢opy a true and accurate copy of the
: T .

s | téléphone PALI? - T

¥ Ao esy
, 6 ‘Q“l "May;i‘éée‘both of them, please?
7 !0 MR, MANZELLA: Your Homor, I have a copy of a telephone
8 bill of the General Telephone Company of California in the
9 name of Sharon Babcock, dated September 25, 1969, ’
10 May I have the copy of the telephone bill marked

1 People's 66 for identification?

12 PHE COURT: All right. So ordered,

13 MR, MANZELLA: And I've spoken to Mr., Kanare¢k, and T
1 would ask that a stipulation that the -~ if the exhibit is

@. .

16

received in evidence, that the copy be received rather than

the original,

W MR, KAWAREK: We have no objection to the copy being

18 marked,

1 THE COURT: Very well,

2 MR. KANAREK: For identification,

2 THE COURT: Very well, 66 for identification, For

NCX 2 identification only,

% MR, KANAREK: That's out of courtesy to Mrs. Babcock,

. 24 ey .
¢ I gathex she prefers it that way, is that correct?

25
THE WITNESS: Yes,
MR, MANZELLA: Yes., I so advised Mr. Ranarek slie would

27
.._ like to keep the original for her records..

28
Q BY MR, MANZELLA: Now, when you called the second

CieloDrive.cOmARCHIVES
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and third times, Mrs, Babcock, did you call direct or did you
call collect to Spahn Ranch? l
A I called colilect,
o '-,'%na those calls, then, were not billed to your

telephope bill?

o A Ho.

0",  Now, when you called this -- strike that,

C {
Would you tell us when it was you called the

second time? ., - - .
S

A It was a coﬁple days later,

Agtgx:thg first telephone call?

Uh-huh,

Did a male or female answer the telephone?
Female. ‘

Did you xecognize her voice?

Tt was the same volce I talked to before,

e P oS PP PP

But you did not recogniz the voice other than
that, is that correct?

A No,

Q Now, did you have a conversation with the female
who answered the voice ~- strike that,

<Did you have a conversation with the female who

answered the telephone on the second occasion?

A Yes,

Q And as a result of that conversation, were you
successful in locating Donald Shea?

A Ho. They told me they didn't know where he was,

Q. Did you make a third telephone call?
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Yes, T did,

Vhen was the third telephone call?

It was a couple of days after that.
And did someone answexr the telephone?
A female,

And did you recognize that voice?

Same wvoice I talked to two times before.

PP PR o P

But other than that, you did not recoégnize the
voice?
A No,

,Q»‘. Did you have a conversation with the female who

‘gnsweted the telephone on the third occasion?

A The same as before, They said that -- this time

- they tp}d me he wgn&lto;San Francisco.

o VB
"4t @ . ALl right,. Thank you.

- I>have no further questions, your Honor,.
. _ Ve g r ¥
.'_ : ! N !

MR.'kﬁnékEKz No guestions, Thank you, Mrxs. Babcock,
_:+THE CGUBQ?; You may step down.
MR, MANZELLA: People call Mr, Jimmy Babcock, your
Honor.
THE CLERK: Would you raise your right hand, please,

You do solemnly swear the testimony you may give

in the cause now pending before this Court shall be the truth,;

the whole truth, and nothing but the truth, so help you God?

THE WITNESS: I do,

JIMMY RAY BABCOCK, ‘

called as a witness by the People, testified as follows:
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THE

THE
T

B

\THE
THE

THE

CLERK:

Please state and spell your full name,

WITNESS:
CLERK:
WITHESS :
CLERK:

WITNESS:

B~a~b-~c-0~C-k,

Please take the stand and be seated,

Jimmy Ray Babcock,
Would Qou spell that?
Babcock?
The full name, please.

Jimmy, J~i-m-m-~y, Ray, R-a-y, Babcock,
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0

DIRECT BEXAMINATION

- BY MR, MANZELLA:

Mr, Babcock, is your wife, Sharon Babcock, the

previous witness in this case?

:

-

R T - T - T T - T R TR - S

¢

correct?.

Donald Shea?

;oL

Yes, she is,

What is your occupation, MMr. Babcock?
I'm self-employed, truck driver,

You own your own rig?

Yes, I do,

Wow, did you know a man by the name of Donald Shea?
Yes, I did,

How did you know him?

We used to do stunt woxrk together.
Was he a friend of yours?

Yes, he was,

When did you first meet Donald Shea?
Uh, approximately 1959,

Where were you when you met Mr, Shea?
Corriganville Movie Ranch,

Is that Corriganville?

Yeg,

That's spelled C~o~r-yr-i~g-a-n-v-i~l-l~e, is that

. "I believe so,

Where is Corriganville Movie Ranch?

In Simi Valley, Ventura County,

. ,Wha; werelybﬁ doing there at the time you met

e CieloDrive.comARCHIVES
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3

A Just stunt work,

0 Would you describe a little bit of what you mean
by "stunt work"?

A There was live personal appearances on Saturdays
and Sundays., ‘

Q And were these audiences that paid admissions to
see you perform? ‘

A Yes, there was,.

Q What kind of live shows did you perform? What did

you do in the shows?

A Mysel£f?
Q Yes.,
A Stunt work., Mainly high falls, fist fights and

worked off of horses.

Q. Were these shows of a Western atmosphere?
A, Yes, they were,
Q liow, were you at Corriganville before you met

Donald Shea or was he there before you were?

A Don was there before I was,

a When you met Donald at Corriganville, what was he
doing? )

A f He was doing the same thing, He was doing stunt
work;fi
$ | 1} Did you both get paid for the work you did at
cérri?ahvillé? . 1,.1 '

T A Yes, we'dia, |
) ’ Ngﬁ};aihqggp later do any other woxk at Corrigan-

ville?

L] i
e B s $ .
14 ! : : i
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. A Yes, we did some commercials, documentaries,
= Q-1 :pid y&?.aiSQfgbt some instructions in stunt work?
B - ¥es, I did.
; Q, ,rNéwitdi& you know a man by the name of Lance
Victoxr? Co e
| A Yés. |
0. And did you know a man by the name of Bob Bickston?
A Yes, I did, | |
Q How did you know them?
B I knew them from Corriganville.
[} All right, &nd what were they doing in Corriganville

when you met them?

A Also stunt work,
Q How, approximately when did you meet them?
A Uh, BobBlckstmwas approximately '59, and Lance

Victor was somewhat after that, Pxrobably -~ don't know

exactly, ~Probably in the vicinity of "6l or '62,

1) All right, Now, how long did you remain in
Corriganville?

A 8ix years.

Q You were there until 1965, then?

A Yes, I was,

Q And during the time you were at Corriganville,

did you continue to do the stunt work?

A Yes, I did.

Qo And &id you caninue to put on the live Westexrn
shows for the audiences?

A Yes,
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Q Now, how long, if you noted it, did Donald Shea
remaln at COrriganville'Movié Ranch?

A He left some time before I did, I couldn't really
tell you when it was that he left,

Q Do you have any idea as to the number of years that
that might have been before you left?

A Before I left? Uh, I imagine he probably left
somewhere around three years before I did, Maybe four, _

[} Then, from 1959, until the time that Donald left
Corriganville, did he also do stunt work and perform in these
live Wegﬁgxn shows? |

A, ¢ Yes, he did,

l‘s;fﬁ - Now, do you know the Spahn Movie Ranch?
| A, Yes,
. g;:. fgngigaﬁejéﬁgiéyérjbeen there?
: I%éé, I have, A
Q.-"‘Ahﬁ did ééﬁ‘ever -~ were you ever there when Donald

Shea was there?

A I Eoh't %hiﬁﬁ I was, no,

Q Did you evér see Donald Shea at thélépahn Movie
Ranch?

MR. KANAREK: It has been asked and answered, if he's
never been there by definition,

THE COURT: Sustained.

Q BY MR.)MANZEﬁLAe Am I correct, then, that you've
never seen Donald Shea at the Spahn Movie Ranch, is that
right?

A Hmmm, not that I remember,
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Q All right, Now, after Donald left Corriganville,
did you see him very often?

a Uh, on occasion, buf -- .

0 Did there come a time sometime thereafter when you

"began. to see him frequently?

a, Yes, there was, .
0 More and more often?
A Yes, therxe was.
Q What year was that?
A I don't remember the fear. He camelback down here

 from the salt mines in Vallejo with Vance. I don't remember

exactly what year that was, though.

. Q Now, do you recall the name of the salt mines?
A Hmmm, no, I don't,
¢ ° This was in Vallejo?
A Uh, either Vallejo or somewhere in that vicinity,
Q Did you one timc know the name of the salt mines

that you are referring to?
A I've heard it, but I don't know if I woﬁld remembex‘
it if T heaxd it again.
. @ All right, WNow, was that ~~ strike that,

i,

I Now, did you see Donald after he got back from the

2

- salt mineg?

A Yes, I did,

. <& Is that how you remember the time when you began to
see Donald again? '
.B"i :!ges.l: -

i

Q Can you give us any idea of what year it was?

- Al
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A Well, I really don't know.

Q Now, do you recall what time of the year it was,
what season it was, or what month it was of that year that
you began to see Donald dgain?

A No, I don't.

Q And once you hegan to see Donald; for approxi-
mately how long -- strike that.

When was the 1:'9,"&51':, time that you saw or heard from

Donald Shea" .. - . ._; 3 j ‘A'_i‘ )
A Well the lagt time I seen Don was around --
around August Jl:he 15th 1 # ’-_ L ‘a-_'- oob

Q And was this of 1969? B

A 1969, yes. bl

NI

%
1

[,

Q Now, lek me asic &du i:his. Can ycu tell us how
long before fhat Donald got’ back from thé salt mines? Can
you give us an idea of the length of time it was from
the time Donald got back from the salt mines until August
of 19697 |

A Oh; could have been a year, & year and & half.
I'm not xeal positive about it.

Q All right., Now, from the time that D‘onald got
back from the salt mines until August of 1969, did you see

Donald periodically?

A Yes, I did.

Q Can you tell us approximately how often ydu saw
hiim?

A About one =~ ¢nce or twice, within the week,
week and a half, when he was in towm.

THE COURT: We will take a break, ladies and gentlemen.
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During the recess, you are obliged not to
converse amongst yourselves nor with danyone else, nox permit
anyone elge to converse with you, nor to form or express any
opinion on the matter until it finally is submitted to you.

(Midworning recess.)
THE COURT: The cage of P;ople vs. Manson. You may
proceed.
MR. MANZELIA: Yes.
THE COURT: We don't have those exhibits, and they
will not be here until 2:00 o'clock, 2:30.
MR, MANZELIA:; I won'f néed those for this witnesgs,

your Honor.

THE COURT: All fight. Go shedd.
MR. MANZEILIA: The People tall Mr. Babcock to the stand,
your Honor. ‘
THE COURT: If anybody gets sleepy or begins to nod,
or an&bbdy in the jury box, stand up or catch my attention,
somehow or other, and we'll give you a break.
T know it -- in a warm room like thig, it's some~
times difficult. And I certainly do appreciate -- I always do .
appreciate your pa.ﬁrii::g‘attent:ion.
THE "]EFENDAN’I‘ Let me defend myself; and they'll stay
[« . |

o % N
v - 1.0 0

awake.'
" mE coURr: My, Minson, you'be. quiet.
The ::et;q?:d will show that the jurors are all
pregent, and Mr. Kénar'eklié, p;reséﬁt; Mr. Manzella for the
People. SRS |

o ashead.
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MR, MANZELLA: Thank you, your Honor.

Q BY MR. MANZELLA: Mr. Babeock, you said that you last

saw Donald Shea in August of 1969. How long before that was it

that you saw him, after he came back from the salt mines?

A Like I said, it coul& have been ~-=- oh, before
this particular time?

Q Right. You last saw him in August of 1969.

A Yes,

Q Now, before that, how long was it before that that
you gsaw him, the Ffirst timeé, after he got back from the salt
mines?

A I saw him ~-yhen - I gaw him the flrst time after
he got back from the salt mines? |

Well, like I said, I don't know exactly when it |
was he came back £rom the salt mines.
. But == but -- oh, could have been six months, a
year) you know.

THE GOURT: Get a little cloger to that microphone.

THE WITNESS: Okay. |

Q 'BY MR. MANZELLA: Did you see Donald, then, &ft'er
he got back from the salt mines in 19687

A It's possible, yes. 4

Q Now, d:[d you ever meet Donald & wife, Magdalene

! :'« JYe-B; I did# : --‘_ f’_' , ,3‘ ':-_:

‘-i. <P

Yes, T did. U/t
* v {1

b,
. And what Was i:hat namé?

PRV ) L ] .
AL - |

A
Q : D:fd“yéh know he.r ‘by some nanie othey than Magdalene]
A
Q

-

'\J

-
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A
Q

or Magdalene Shea?
A

Q
A

> O » £

§’
i
=
n
=D

L P & p O > O B O > O B

when she wag with Dona:f.d ‘at your house, did you discusg
~ their marriage?

; Wéls that a two-year-old gi,rl?

Niki.
And do you recall when it was that you met Niki

Uh -- not to the date.

Do you recall what momth it was?
No, I sure don't.

1t wag ==

Wag this in 19697

Yeah, I think it was in '69.

All right. And was it during the summer of 19697
Pogsible.

And when you first met Niki Shea, was she with

Yes, she was,

And where did you meet them?

Where T was living at that time.

This was at your house?

Yes, it was. '
Did you have any childreni at that time?
Yes, I did.

And how many -;;hilﬂren do you have?

At thaii:itime, I had one.

Yes, she was twa at that tme
And after -~ atnike that
On the ~- at that: time that you met: Niki Shea,
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Homom, -
1f you recall.
Well, just to the point of when they had been

Okay.
So at the time that Donald and Niki were at your

Yes, they were.

E
- +
L
A
S
- e
. . “‘l
PR |
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i

Q4 ' Now, you've already saild that you last saw and

1 %éard from Donald in August of 19692

Bo¥es. o Coon
Q.»
that happened that helps you to f£ix the time when you last
PRI S

»

Is there soile évent that happened or something

. '

$aw Donald?
_Fi‘ﬂ . Yes, because: it was either the same day or one or
two days after I signed the final papers on my truck, which

was the 15th,

Q Had you purchased your truck?
A Yes,
0 When did you sign the final papers for that pur-

dhase of your truck?

A The 15th of August, 1968,

Q And did you see Donald then either that day or one
or two days of that date?

- Yes, I did.

Q When you say one or two days of that date, are you

talking about August 15, 19692

A Yes.

1) Where did you see Donald?

A At my house,

Q And was he there alone or was he with Niki?
3, He was alone that time,

3 bDid he -~ strike that.

Did Donald have a car with him when you saw him on
that occasion?

A Yes, he did,
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Q Pid you have occasion to go out to the car?
Yes,
o) What car was it that Donald had with him?
A It was a white Mercury Comet, I believe,
3 Now, did you have the opportunity to look inside

of the car on that time?

A Yes, I did,
o WWould you tell us what you saw inside of the carx?
A Uh, he had some clotiies and the car was pretty

messed up inside, You know, cluttered up, I should say,

R And what was it cluttered up with?
| _i, 6h, clothes and shoes and some pabers laying
afbﬁhd.
Q Did you see any suitcases in the car?
'*;“A - {§Fnink;§here was one suitcase in the car,
I 4 ﬁoﬁ,-ydu~diﬁ not look in the trunk, is that

£ -

correct? . !
"B, No, I did not.,
r;wg."mﬂﬁMQWMMaMNHinHi%wwue&ywr

house together, who of your family was present besides youx—

self?
A My wife, my daughter,
Q What did you and the Sheas do during that visit?
A Well, we just talked. You know, just idle chatter,

And Don and Niki was playing with the baby.

@ Now, had you ever seen Donald with any guns?
A Yes, I have,
Q When did you -- strike that,
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{' cad yoh:describe the guns for us?

A They was single-action Dakotas,

Q Dakotas?

A Yes.

& Is that spelled D-a-k~o-t-a-s?

A I believe so,

R And can you give us any more of a description of the
guns?

A They were single-action revolvers, It was 7-1/2

inch barrals.

Q And were they a matched set or were they ==

a Yes, they were a matched set,

o 'What do you mean by "matched set"?

A They had consecutive serial numbers,

Q Now, do you recall the first time that you saw the
guns?

A Not to the date, Seen them shortly after he had

-- he had got them the first time, He came over after he had

purchased the guna, He was showing them to me,

Q Do you recall what year that was?.
A I sure don't,
Q And have you -- did you see those guns just once,

the first time he showed them to you or did you 8ee thém more
than once? |

A I seen them more than once.

Q Can you give us an idea or tell us how many tines
you seen the guns?

A . ' Oh, probably four, five, six or seven times.

v
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~you?

3 How, when you were doing stunt work, did you have
any connection with guns yourself? -
A Yes, I did,
And was that in connection with your stunt work?
A Yes, it was, |
0.

Did you own your own guns at aany time?

»

A Yes,

Q And did you use those guns in connection with your
stunt work?

A Yes, I @id,

41 Now, did Donald ever talk to you about his feelings

towards the guns on those occasions when he showed them to

A Well, it was the first set of guns that Don had ever
had of his own, Zxnd, uh -- well, he just never -- well,
like when I was looking at them, you know, he wouldn't take hiﬁ
eyes off of them, you know, the impression that he was really

proud of them,
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5a~-1 1 ] Do you recall whether or not Donald carried them
. 2 | in a -- carried them 11 some kind of a conta—iner?
3 | A Yes,‘he" did
4 e, And pan you describe that container for us?
¥ s A ‘ Ii‘: was an attache case and it was brown, I
. 6 believe. And it had 1ettering 01;1 if: "Reverend Donald Shea."
| 7 | ) And was this letter:mg on top of the cage?
. A Yes, it,was,
o | Q And did he carry those ‘guns in that case?
1 A Yes, herdald. o
1 Q Now, since the -- that time, one or two days

12 after August 15, 1969, when you last saw -- when you saw

13 Donald, was this st your house?

) B A Yes, it was.
." . 15| Q Now, since that occagion have you seen or heard
16 from Donald Shed?
17 A No, I haven't.
1’ MR. MANZEITA: Your Honox, at this time I have come to

19 the point where 1T want to have the witness identify some of
2% | the exhibits. I have no further dquestions except in connec~
4 tion with those exhibits, your Honor.

2 THE COURT:; How much longer would your direct examina~-
3 tion take?
) 2 MR. MANZELLA: About enother ten minutes, your Honor.
| & THE COURT: Well, them, the delay then is inevitable.
> B The Court dislikes it, but we == the Court realizesg that we

can hardly do anyihing else.
The exhibits are not available, ladies and
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gentlemen, through no fault of either coungel. And 80,
therefore, we can’t go on with the examination at this tiﬁe.
We may just as well complete the direct, unless you have some
cross; cross-examination that you wish to pursue at this time.
Any crogd that you cé.n:- think of at this time?
KANAREK* No,’{‘your Honor, not ==
’I'.HE CNRT' Not at this point?
KANAREK‘ © Not. at this poifut;i yqur Honor.,
'THE COURT: ALl right. '
Well, 1'n e ?;'*,,
(Whereupon,e fhe C;uﬁt'conferred with the Clerk
up at the benglif off the 'recdrd.)'
THE COURT: This may be some word about our exhibits
How.
O£f the record.
(Whereupon there was & pause in the proceedings
while the Gourt recelved & telephone call.)
THE COURT: Ladies and gentlemen -~ back on the record.
We '¥e obliged now to recess until 2:00 o'clock.
So, remember the admonition, don't converse

amongst yourselves, nor permit anyone to converse with you,

 nor form or express any opinion on the matier wntil it is

finally submitted to you.

1'11 see you all at 2:00 o'clock. Hopefully we
can go ahead at that time, -

Q6] = e

(Whereupon, the noon recess was taken; the
procee_:iinga fo resume at 2:00 o'clock p.m. of the
same day.)

CieloDrive.cOmMARCHIVES




e

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

23

24

b

26 "

21

28

5834

LOS ANGELES, CALIFORNIA, THURSDAY, AUGUST 19, 1971

- o W e

THE COURI: We cam;éizkproceed this afternoon, ladies
and gentlemen. .. i
: Tk;é record will show that Mr. Kanarek is present;
Mr. Hanzella' and ali the membesrs of ,I;hé juny and the
defendant. T %

And this aftamoon, ‘.l.adiéé ;and gentlemen , we will
have to recess at this :time. 'Ihe items which had been
expected to arrive imthis courtroom, we've been waiting
for them all day, have not yet arrived and, therefore; we
¢ammot go shead.

Remember the admonition that you are bound to
observe, and that is that you are not to converse amongst
yourselves, or with others, concerning this case, nor are you
to form or express any opinion on the mattér until it is
finally submitted to you.

You've been told that there are other cases that
are currently being tried in other courtrooms, including a
case, the title People vs. Grogan, and another People vs.
Watson. If you should see a headline or some reference to
that in the press or hear gomething about it over television
or radio, you are to ignore the balance of the news story, not |
to read it, not to listen to it or view it any further, and |
you are to make every effort to avoid reading anything whatever
about. those cases, as well as this case.

9330 tomorrow morning, gentlemen.
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MR. MAN-ZELLA: Yes.
THE COURT: You are excused until 9:30.
MR, KANAREK: Your Honor, your Homor, if I may, just
a monent.
Yes, very well, your Honor.
THE COURT: 9:30 tomorrow moirning. See you all then.
Good night.
(Whexeupon at 3:50 o'elock p.m. an adjourmment
- was taken in the herein proceedings to be resumed at
9:30 o'clock a.m. of the Ffollowing day, Friday,
Augugt 20, 1971.)

E
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